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P R O TOKÓŁ NR LXV/23 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

Sala Konferencyjna 115A 

Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie 

Z dnia 23 października 2023 roku 

Czas trwania od  15:00 do 16:22 

 

W obradach udział wzięli radni, sołtysi oraz goście /lista obecności stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu/. 

 

Otwarcia LXV sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie poinformował, 

że obrady Rady Miejskiej są transmitowane, retransmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja i nagrania z obrad są udostępniane w 

Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej gminy oraz na specjalnej platformie: 

radni.tv. Obecność na sali w trakcie obrad jest jednoznaczna z wyrażeniem zgody na 

upublicznienie wizerunku i przekazywanych treści. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej powitał Panią Sylwię Łaźniewską Burmistrza 

Dobiegniewa, Panią Grażynę Gradowską Sekretarza Gminy, Panią Dorotę Kopytek 

Skarbnika,  Panią Agnieszkę Żendełek Dyrektora Przedszkola „Baśniowa Kraina”, Panią 

Elżbietę Moś Dyrektora Gminnego Zespołu Szkół,  Panią Marlenę Pawłowska Dyrektora 

CUW, Panią Barbarę Kusal Dyrektora Żłobka Miejskiego, Panią Sabinę Jóźwiak Dyrektora 

Centrum Kultury, Panią Agnieszkę Walendzik Prezesa PUK Komunalni, kierowników 

jednostek podległych, Sołtysów Przewodniczącego Zarządu Osiedla  oraz radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie zweryfikował kworum. Szczegóły zawarte 

zostały na poniższej liście obecności: 

Zweryfikowano kworum. Szczegóły zawarte zostały na poniższej liście obecności: 

Lp. Imię i nazwisko Obecny Historia weryfikacji kworum 

1 Jerzy Biel TAK • 23.10.2023 15:07 Obecny 

2 Joanna Grabia TAK • 23.10.2023 15:07 Obecny 

3 Bartosz Jabłoński TAK • 23.10.2023 15:07 Obecny 

4 Jolanta Kadler TAK • 23.10.2023 15:07 Obecny 

5 Zbigniew Kołodziej TAK • 23.10.2023 15:07 Obecny 
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6 Marek Kowalczyk TAK • 23.10.2023 15:07 Obecny 

7 Paweł Łysiak TAK • 23.10.2023 15:07 Obecny 

8 Dariusz Majowicz TAK • 23.10.2023 15:07 Obecny 

9 Andrzej Muszyński TAK • 23.10.2023 15:07 Obecny 

10 Bernard Szyrwiński TAK • 23.10.2023 15:07 Obecny 

11 Andrzej Świątkowski TAK • 23.10.2023 15:07 Obecny 

12 Leszek Wieczór TAK • 23.10.2023 15:07 Obecny 

13 Marzena Wierzbicka TAK • 23.10.2023 15:07 Obecny 

14 Waldemar Wołyniec TAK • 23.10.2023 15:07 Obecny 

15 Urszula Woszczyk TAK • 23.10.2023 15:07 Obecny 

 

Planowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Informacja o działalności Burmistrza między sesjami.  

4. Wnioski i zapytania.  

5. Ustalenie stawek podatku na 2024 rok.  

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny.  

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1. zmian uchwały budżetowej gminy na 2023 rok.  

2. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2023-2033, podjętej 

uchwałą nr LVI/350/22 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 19 grudnia 2022 roku.  

3. ustalenia wysokości diet Radnych Rady Miejskiej w Dobiegniewie oraz Sołtysów i 

Przewodniczącego Zarządu Osiedla.  

4. nieodpłatnego przejęcia os Skarbu Państwa-Krajowego Ośrodka Wsparcia 

Rolnictwa Oddział Terenowy w Gorzowie Wlkp. nieruchomości niezabudowanej do 

zasobu komunalnego Gminy Dobiegniew. 

5. wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Dobiegniew na lata 2023-2027.  

6. określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.  

7. wyrażenia opinii dotyczącej uznania lasów za ochronne.  

8. Analiza Oświadczeń majątkowych.  
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9. Odpowiedzi na wnioski i zapytania.  

10. Komunikaty. 

11. Zamknięcie obrad sesji.  

 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad.  

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Przyjęcie porządku obrad.  

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 23.10.2023 15:07 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 23.10.2023 15:07 

2 Joanna Grabia Za 23.10.2023 15:07 

3 Bartosz Jabłoński Za 23.10.2023 15:07 

4 Jolanta Kadler Za 23.10.2023 15:07 

5 Zbigniew Kołodziej Za 23.10.2023 15:07 

6 Marek Kowalczyk Za 23.10.2023 15:07 

7 Paweł Łysiak Za 23.10.2023 15:08 

8 Dariusz Majowicz Za 23.10.2023 15:07 

9 Andrzej Muszyński Za 23.10.2023 15:07 

10 Bernard Szyrwiński Za 23.10.2023 15:07 

11 Andrzej Świątkowski Za 23.10.2023 15:07 

12 Leszek Wieczór Za 23.10.2023 15:08 

13 Marzena Wierzbicka Za 23.10.2023 15:07 

14 Waldemar Wołyniec Za 23.10.2023 15:07 

15 Urszula Woszczyk Za 23.10.2023 15:07 



 

4 

 

 

 

A.d.3. Informacja o działalności Burmistrza między sesjami przedstawiła Pani Sylwia 

Łaźniewska Burmistrz Dobiegniewa: 

 

Pani Sylwia Łaźniewska poinformowała, że ostatnio nie uczestniczyła na sesji Rady Miejskiej 

bo przebywała na urlopie wypoczynkowym uzupełni zaległości  tak jak sygnalizowała na 

ostatniej sesji Pani Sekretarz.  

Dnia 01 września uroczyście obchodziliśmy 84 Rocznice Wybuchu II Wojny Światowej 

połączona ze Zjazdem  Rodzin Woldenberskich. Tego dnia odbył się wieczór autorski na 

który zaprosiliśmy Pana Dyrektora Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych Andrzeja 

Szelażka. Andrzej Pazda Wiceprezes  Stowarzyszenia Woldenberczyków prezesował dorobek 

Stowarzyszenia. Pani Burmistrz podziękowała Pani Dyrektor Centrum Kultury oraz 

wszystkim pracownikom Centrum Kultury za przygotowanie tego dużego wydarzenia. Pani 

Burmistrz podziękowała mieszkańcom za to , że zawsze uczestniczą w spotkaniach to jest pod 

szyldem upamiętniania  historii Oflagu II C Woldenberg.  

Dnia 10 września wspólnie z Sołtysami organizowaliśmy Dożynki Gminne na plaży nad 

jeziorem Wielgie. Pani Burmistrz podziękowałam Sołtysom oraz Radom Sołeckim. Dożynki 

w tym roku wypadły przepięknie było duże zadowolenie gości, mieszkańców, a to dzięki 

Sołtysom, wszystkim stoiskom, które były zorganizowane nad jeziorem Wielgie. O to 

chodziło całemu samorządowi dobiegniewskiemu, aby to Gminne Święto Plonów było 

obchodzone właśnie pod szyldem współpracy, zrozumienia, ale tez spotkań z mieszkańcami. 

Przewodniczący Zarządu Osiedla gościł nas w Dobiegniewie jak co roku. Pani Burmistrz 

podziękowała wszystkim, którzy włączyli się w przygotowanie Gminnego Święta. Gmina 

Dobiegniew jest gmina rolniczą i zawsze chcemy w szczególny i uroczysty sposób 

podziękować.  

Dnia 11 września odbył się Zarząd  Zrzeszenia Gmin Województwa Lubuskiego 

rozmawialiśmy o funduszach z dofinansowań rządowych.  

Dnia 12 września gościliśmy  z Panią Dyrektor Centrum Kultury gościliśmy  żołnierzy 

Wojska Polskiego. Odwiedziły nas sztaby, które  zarządzają rekrutacją w wojsku polskim. 

Odwiedzili  Muzeum Woldenberczyków tam odbyło się zwiedzanie naszego obiektu. 

Dnia 14 września Narodowe Czytanie nad Niemnem  pięknie przygotowana uroczystość  i 

wspólne czytanie z uczniakami, ale także z nauczycielami w Gminnym Zespole  Szkół.  
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Dnia 15 września lekcja przyrody ze Stowarzyszniem  Jarząbek puszczaliśmy kuropatwy w 

ich naturalne środowisko razem z uczniami Szkoły Podstawowej  w Dobiegniewie. 

Dnia 17 września Święto Sybiraków zawsze obchodzimy to z naszymi sybirakami. 

Spotykamy się w szkole  przy ulicy Gdańskiej. Dziękuje Pani Dyrektor i Paniom, które 

przygotowały tą uroczystość. 

Dnia 20 września uczestniczyłam w Zielonej  Górze w Posiedzeniu  Komitetu 

Monitorującego są to fundusze europejskie 2021-2027. Przystępujemy pomału do ogłaszania 

konkursów. Posiedzenie to dotyczyło przedsiębiorców.  

Dnia 22 września odbyła się  Rada Budowy oczyszczalni tego naszego dużego projektu 

modernizacji oczyszczalni ścisków wraz z   budową sieci kanalizacyjnej w miejscowości 

Grąsy.  

Dnia 5-7 października odbyły się Zawody Wędkarskie, które organizujemy nad jeziorem 

Osiek dla wędkarzy dwu dniowe zawody o Puchar Osieka i Długiego, które cieszą się bardzo 

dużym powodzeniem. Gościmy wędkarzy z naszej gminy, ale też z powiatu i całej Polski. W 

tych zawodach chodzi o promocje bo chcemy promować naszą turystykę, nasze plaże i 

stanowiska kamperowe do aktywnego wypoczynku w sezonie turystycznym. 

Dnia 11 października odbył się Powiatowy Dzień Seniora. To jest święto, które organizuje dla 

Seniorów Pan Starosta naszego powiatu.  

Dnia 12 październik Święto Edukacji Narodowej w Auli Gminnego Zespołu Szkół w 

Dobiegniewie odbył się przepiękny koncert to było święto dla nauczycieli. Dziękowałam 

wraz z Panem Przewodniczącym  Rady za prace nauczycieli, wychowawców, ale także dla 

pracowników oświaty.   

Dnia 15 październik odbyły się Wybory Parlamentarne. Dzień wcześnie z Panią Sekretarz 

objeżdżaliśmy wszystkie lokale wyborcze. Serdecznie dziękuję wszystkim tym, którzy  

zajmowali się wyborami, przygotowaniem lokali wyborczych. Było to w tym roku 

przygotowane wzorowo.  

Dnia 18 październik rozmawialiśmy razem z włodarzami naszego powiatu o strategii nad 

która pracujemy   czyli porozumienie  terytorialne na , które mamy przeznaczone środki. 

Pracujemy teraz nad projektami, które będziemy realizować w ramach porozumienia 

terytorialnego. 

Dnia 20 października odbyło się ślubowanie klas pierwszych. To uroczystość dla 

najmłodszych mieszkańców naszej gminy. Wszystko pięknie przygotowane w Szkole 

Podstawowej przy ulicy Gdańskiej. Tego samego dnia uczestniczyłam w Radzie Budowy, 

która dotyczy modernizacji oczyszczalni ścieków. Natomiast 22 października odbył się 
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Koncert  Jazzowy na Auli Gminnego Zespołu Szkół. Bardzo dziękuję Pani Dyrektor Centrum 

Kultury za przygotowanie koncertu.  

 

Sylwia Łaźniewska  Burmistrz  Dobiegniewa – przedstawiała zakres realizacji inwestycji : 

 Sylwia Łażniewska Burmistrz Dobiegniewa -  poinformowała również, że jest komunikat od 

naszej Spółki PUK Komunalni, że mamy awarie przy stacji uzdatniania wody w 

Dobiegniewie i będą czasowe przerwy w dostawie wody dotyczy to Dobiegniewa, Rolewic i 

Osieka. Tam już pracują służby  naszego Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych, ale też 

wykonawcy i postarają się jak najszybciej tą awarię usunąć. Jak będą jakieś zapytania od 

mieszkańców proszę informować bo ostatnio spotkałam się ze stwierdzeniem, że znowu wody 

nie ma.  Pani Burmistrz Sylwia Łaźniewska poinformowała, że jeżeli jest wykonywana 

inwestycja to doskonale wiemy zawsze Spółka ogłasza , że są przerwy w dostawie wody 

spowodowane inwestycjami. Można zadzwonić do Spółki  lub Urzędu i zapytać na pewno 

będzie udzielona odpowiedź. Każdy mieszkaniec dostanie odpowiedz na zadane pytanie.  

 

- Modernizacja oczyszczalni ścieków pewne etapy tej inwestycji są już wykonane – 

całkowitej modernizacji głównej przepompowni, budowa sieci kanalizacyjnej i wodociągowej 

w miejscowości Grąsy. Ta inwestycja jest wykonana. Teraz inwestycja toczy się na 

oczyszczalni ścieków i przy stacji uzdatniania wody w Dobiegniewie. Wystąpiliśmy do 

Urzędu Marszałkowskiego o przedłużenie terminu do końca listopada, ale tylko prac 

budowlanych. Dalej mamy umowę z urzędem marszałkowskim na wykorzystanie tych 

środków do końca tego roku czyli do 31 grudnia. Jestem po rozmowach z wykonawcą i te 

prace zostaną w terminie wykonane. Prace przebiegają bardzo sprawnie, firma realizuje 

wszystkie zadania, jeżeli chodzi o te miesięczne przedłużenie dotyczy ono   dokumentu czyli 

decyzji na użytkowanie, która wymaga odbiorów.  

- Ogłoszony został przetarg na wykonanie zmodernizowanie kotłowani przy ulicy Szkolnej, 

ale również wykonanie kotłowni na gazową w budynku wielofunkcyjnym i do tego dwa 

dodatkowe zadania czyli demontaż komina przy szkole na ulicy Poznańskiej i wykonanie 

instalacji na ciepłą wodę  w szkole przy ulicy Poznańskiej bo tam została wykonana 

kotłownia gazowa, która dotyczy tylko centralnego ogrzewania, a ciepła woda była 

wykorzystywana, produkowana z poprzedniego źródła ciepła, więc te cztery zadania są 

wpisane w przetarg, który dostaliśmy dofinansowanie z programu rządowego.  

- Pracujemy teraz nad ogłoszeniem przetargu  na ulicę Asnyka i Dąbrowskiego. 
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- Otrzymaliśmy dofinansowanie na budowę budynku mieszkalnego na placu popegeerowskim 

czyli w centrum miasta, ale również dzisiaj wysłaliśmy wniosek o wsparcie finansowe z 

funduszu dopłat w ramach realizacji zadnia Programu Budownictwa Komunalnego 

złożyliśmy na drugi budynek na placu popegeerowskim w ciągu 30 dni mamy dostać 

odpowiedź czy takie fundusze gmina Dobiegniew otrzyma. Jeżeli nie otrzymamy tego 

wsparcia to będziemy ogłaszali przetarg na jeden budynek mieszkalny 16 mieszkań 

komunalnych.  

- Wykonaliśmy dokumentację też na remont kładki, która łączy miasto z zatorzem.  

- Jeżeli chodzi o dokumentacje na wody burzowe  do Mierzęckiej Strugi mamy również 

dokumentacje wykonaną. 

- Wybranego mamy wykonawcę dotyczy to sieci kanalizacyjnej z oczyszczalnią ścieków w 

Wołgoszczy tam wykonawca najpierw zaczyna od dokumentacji.  

- Pracujemy też nad dokumentacją przyłącza kanalizacyjnego w miejscowości Grąsy. Z Panią 

Sołtys ustaliłyśmy zebranie na 7 listopada na godzinę 18.00. w Grąsach spotykamy się z 

mieszkańcami i wykonujemy dokumentacje na jej przyłącze. Podpisana została umowa z 

wykonawca i w tym zadaniu też wykonamy przyłącze sieci wodociągowej do Pszoku w 

Dobiegniewie i przyłącza dla mieszkańców miejscowości Grąsy , ale także chcemy w tym 

przetargu ogłosić modernizacje stacji uzdatniania wody w Podleścu. W Podleścu mamy 

problem z wodą i mieszkańcy na jakość tej wody narzekają, więc w tym jednym przetargu 

ogłosimy te trzy zadania tylko w Podleścu jest modernizacja stacji uzdatniania wody.  

- Rozpoczęliśmy inwestycje drogowe  czyli przebudowa ulicy Łokietka i ulica  Akacjowa. Te 

dwa zadania mamy już rozstrzygnięte na Łokietka prace się  rozpoczęły  w pierwszym etapie 

był wykonany parking żeby mieszkańcy mogli dowozić dzieci do żłobka i przedszkola bo ze 

względu ulicy Mickiewicza wszyscy się   poruszamy tym szlakiem czyli ulicą Obrońców 

Pokoju. 

- Mamy wyłonionych wykonawców na przebudowę drogi w Słonowie od drogi wojewódzkiej 

do świetlicy i w Osieku 300 metrów przez plaże w Osieku zmieni nawierzchnię drogi na 

kostkę brukową.  

- Dalej będziemy aplikować o środki, które się pojawią wykonamy też dokumentację na drogę 

do miejscowości Derkacze  

- Otrzymaliśmy wsparcie   na ulice Asnyka i kilometr drogi do Sławicy. Zostanie nam 

wykonanie ulicy Słowackiego.  

- Modernizujemy boisko w Osieku firma tam już wykonuje prace. 
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- Ośrodek Zdrowia tam jest pełna modernizacje tego obiektu jesteśmy w fazie rozmowy 

przebiegu tej inwestycji z wykonawcą.  

- Trwa budowa remizy w Mierzęcinie – została już wykonana z tego projektu droga do tej 

remizy. Dzisiaj w Chomętowie nastąpi zmian pokrycia dachowego.  

Pani Burmistrz Sylwia Łaźniewska  przedstawiła sprawy bieżące, które chcemy realizować: 

- budżet obywatelski realizujemy tak jak zaplanowaliśmy, 

- wykonaliśmy wspólne modernizacje na hali sportowej malowanie z wymiana oświetlenia. 

Razem  doszliśmy do wniosku, że w siłowni w hali sportowej nie wystarczy zmiana sprzętu 

tylko trzeba zmodernizować to co jest w środku. Zmienimy oświetlenie i wymalujemy 

wewnątrz tam są pleksy, które należy wymienić  też to będzie wymienione, żeby te sprzęty 

trafiły do odremontowanego pomieszczenia, 

- wiata w Słowinie powstaje,  zakupione zostaną szafki do  szkoły przy ulicy Gdańskiej, 

Pani Burmistrz Sylwia Łaźniewska  podziękował wspólnie z Panią Sekretarz i Panią Skarbnik 

Radnym Rady Miejskiej. 21 października odbyły się wybory samorządowe mija 5 lat 

wspólnej pracy dla dobra mieszkańców. Pani Burmistrz podziękowała Panu 

Przewodniczącemu Panu Markowi Kowalczykowi, Wiceprzewodniczącemu Panu Leszkowi 

Wieczór oraz Radnym za pełne zrozumienie, za wzajemny szacunek i współprace.  

Pan Przewodniczący Rady – Marek Kowalczyk podziękował Pani Burmistrz za różyczki – 

poinformował , że Radni też pamiętają, że 5 lat temu mieszkańcy miasta i gminy podjęli 

właściwy temat, oddali głos na właściwą osobę. 

 

Ad.4. Wnioski i zapytania.  

- Pan Andrzej Świątkowski radny – zapytał o miejską sieć wodociągową w miejscowości 

Chomętowo – o jakość wody oraz podłączenie do oczyszczalni w Dobiegniewie miejscowości 

Niwy kiedy to nastąpi.  

- Pani Marzena Wierzbicka – radna podziękował w imieniu mieszkańców za kilometr drogi 

do Radachowa oraz zapytała z jakiego powodu i czyja to decyzja na postawieniem znaku 

zakaz wjazdu pojazdów powyżej 7 ton w kierunku  Osady Suchów. 

 

A.d.5. Ustalenie stawek podatku na 2024 rok. Radni nie mieli żadnych pytań.  

  - Sylwia Łąźniewska Burmistrz Dobiegniewa  – przedstawiła stawki podatku rolnego i 

leśnego. Pełne wystąpienie Burmistrza Dobiegniewa  w tej sprawie zostało zarejestrowane w 

nagraniu obrad z Sesji i dostępne jest na stronie internetowej : 

https://radni.tv/transmisja/?id=3068 ( 0:44:33). 
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6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny. Radni nie mieli 

żadnych pytań. 

 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

7.1. zmian uchwały budżetowej gminy na 2023 rok.  

- Dorota Kopytek Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwały 

budżetowej gminy na 2023 rok. . Pełne wystąpienie Skarbnika Gminy   w tej sprawie zostało 

zarejestrowane w nagraniu obrad z Sesji in dostępne jest na stronie internetowej: 

https://radni.tv/transmisja/?id=3068 ( 0:47:04) 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: zmian uchwały budżetowej gminy na 2023 rok.  

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 23.10.2023 15:55 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 23.10.2023 15:55 

2 Joanna Grabia Za 23.10.2023 15:55 

3 Bartosz Jabłoński Za 23.10.2023 15:56 

4 Jolanta Kadler Za 23.10.2023 15:55 

5 Zbigniew Kołodziej Za 23.10.2023 15:55 

6 Marek Kowalczyk Za 23.10.2023 15:55 

7 Paweł Łysiak Za 23.10.2023 15:55 

8 Dariusz Majowicz Za 23.10.2023 15:55 

9 Andrzej Muszyński Za 23.10.2023 15:55 

10 Bernard Szyrwiński Za 23.10.2023 15:55 

11 Andrzej Świątkowski Za 23.10.2023 15:55 
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12 Leszek Wieczór Za 23.10.2023 15:55 

13 Marzena Wierzbicka Za 23.10.2023 15:55 

14 Waldemar Wołyniec Za 23.10.2023 15:56 

15 Urszula Woszczyk Za 23.10.2023 15:55 

 

7.2. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2023-2033, podjętej uchwałą nr 

LVI/350/22 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 19 grudnia 2022 roku.  

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2023-

2033, podjętej uchwałą nr LVI/350/22 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 19 grudnia 

2022 roku.  

- Dorota Kopytek Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt Wieloletnie Prognozy Finansowej 

Gminy na lata 2023-2033. Pełne wystąpienie Skarbnika Gminy   w tej sprawie zostało 

zarejestrowane w nagraniu obrad z Sesji in dostępne jest na stronie internetowej: 

https://radni.tv/transmisja/?id=3068 (0:53:28) 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 23.10.2023 15:58 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 23.10.2023 15:58 

2 Joanna Grabia Za 23.10.2023 15:58 

3 Bartosz Jabłoński Za 23.10.2023 15:58 

4 Jolanta Kadler Za 23.10.2023 15:58 

5 Zbigniew Kołodziej Za 23.10.2023 15:58 

6 Marek Kowalczyk Za 23.10.2023 15:58 

7 Paweł Łysiak Za 23.10.2023 15:58 

https://radni.tv/transmisja/?id=3068
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8 Dariusz Majowicz Za 23.10.2023 15:58 

9 Andrzej Muszyński Za 23.10.2023 15:58 

10 Bernard Szyrwiński Za 23.10.2023 15:58 

11 Andrzej Świątkowski Za 23.10.2023 15:58 

12 Leszek Wieczór Za 23.10.2023 15:58 

13 Marzena Wierzbicka Za 23.10.2023 15:58 

14 Waldemar Wołyniec Za 23.10.2023 15:58 

15 Urszula Woszczyk Za 23.10.2023 15:58 

 

7.3. ustalenia wysokości diet Radnych Rady Miejskiej w Dobiegniewie oraz Sołtysów i 

Przewodniczącego Zarządu Osiedla.  

Przewodniczący Rady Miejskie Pan Marek Kowalczyk – poinformował, że w uchwale nic się 

nie zmienia  tylko chodzi o zapis , że uchwała musi być opublikowana w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Lubuskiego. Stawki diet się nie zmieniają, ale Radny i Sołtys to 

jest jedna funkcja może być pobierana jedna dieta.  

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: ustalenia wysokości diet Radnych Rady Miejskiej w 

Dobiegniewie oraz Sołtysów i Przewodniczącego Zarządu Osiedla.  

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 23.10.2023 15:59 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 23.10.2023 16:00 

2 Joanna Grabia Za 23.10.2023 16:00 

3 Bartosz Jabłoński Za 23.10.2023 15:59 

4 Jolanta Kadler Za 23.10.2023 15:59 
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5 Zbigniew Kołodziej Za 23.10.2023 16:00 

6 Marek Kowalczyk Za 23.10.2023 16:00 

7 Paweł Łysiak Za 23.10.2023 15:59 

8 Dariusz Majowicz Za 23.10.2023 15:59 

9 Andrzej Muszyński Za 23.10.2023 16:00 

10 Bernard Szyrwiński Za 23.10.2023 15:59 

11 Andrzej Świątkowski Za 23.10.2023 15:59 

12 Leszek Wieczór Za 23.10.2023 16:00 

13 Marzena Wierzbicka Za 23.10.2023 16:00 

14 Waldemar Wołyniec Za 23.10.2023 15:59 

15 Urszula Woszczyk Za 23.10.2023 16:00 

 

7.4. nieodpłatnego przejęcia os Skarbu Państwa-Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa 

Oddział Terenowy w Gorzowie Wlkp. nieruchomości niezabudowanej do zasobu 

komunalnego Gminy Dobiegniew. 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: nieodpłatnego przejęcia os Skarbu Państwa-Krajowego Ośrodka 

Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy w Gorzowie Wlkp. nieruchomości 

niezabudowanej do zasobu komunalnego Gminy Dobiegniew. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 23.10.2023 16:00 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 23.10.2023 16:01 
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2 Joanna Grabia Za 23.10.2023 16:01 

3 Bartosz Jabłoński Za 23.10.2023 16:01 

4 Jolanta Kadler Za 23.10.2023 16:01 

5 Zbigniew Kołodziej Za 23.10.2023 16:01 

6 Marek Kowalczyk Za 23.10.2023 16:01 

7 Paweł Łysiak Za 23.10.2023 16:01 

8 Dariusz Majowicz Za 23.10.2023 16:01 

9 Andrzej Muszyński Za 23.10.2023 16:01 

10 Bernard Szyrwiński Za 23.10.2023 16:01 

11 Andrzej Świątkowski Za 23.10.2023 16:01 

12 Leszek Wieczór Za 23.10.2023 16:01 

13 Marzena Wierzbicka Za 23.10.2023 16:01 

14 Waldemar Wołyniec Za 23.10.2023 16:01 

15 Urszula Woszczyk Za 23.10.2023 16:01 

 

7.5. wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Dobiegniew 

na lata 2023-2027.  

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Dobiegniew na lata 2023-2027.  

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 23.10.2023 16:01 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 23.10.2023 16:01 

2 Joanna Grabia Za 23.10.2023 16:01 
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3 Bartosz Jabłoński Za 23.10.2023 16:01 

4 Jolanta Kadler Za 23.10.2023 16:01 

5 Zbigniew Kołodziej Za 23.10.2023 16:01 

6 Marek Kowalczyk Za 23.10.2023 16:01 

7 Paweł Łysiak Za 23.10.2023 16:01 

8 Dariusz Majowicz Za 23.10.2023 16:01 

9 Andrzej Muszyński Za 23.10.2023 16:01 

10 Bernard Szyrwiński Za 23.10.2023 16:01 

11 Andrzej Świątkowski Za 23.10.2023 16:01 

12 Leszek Wieczór Za 23.10.2023 16:01 

13 Marzena Wierzbicka Za 23.10.2023 16:01 

14 Waldemar Wołyniec Za 23.10.2023 16:01 

15 Urszula Woszczyk Za 23.10.2023 16:01 

 

7.6. określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.  

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.  

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 23.10.2023 16:02 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 1 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 23.10.2023 16:02 

2 Joanna Grabia Za 23.10.2023 16:02 

3 Bartosz Jabłoński Za 23.10.2023 16:02 

4 Jolanta Kadler Za 23.10.2023 16:02 

5 Zbigniew Kołodziej Za 23.10.2023 16:02 
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6 Marek Kowalczyk Za 23.10.2023 16:02 

7 Paweł Łysiak Za 23.10.2023 16:02 

8 Dariusz Majowicz Za 23.10.2023 16:02 

9 Andrzej Muszyński Za 23.10.2023 16:02 

10 Bernard Szyrwiński Za 23.10.2023 16:02 

11 Andrzej Świątkowski Za 23.10.2023 16:02 

12 Leszek Wieczór Za 23.10.2023 16:02 

13 Marzena Wierzbicka Przeciw 23.10.2023 16:02 

14 Waldemar Wołyniec Za 23.10.2023 16:02 

15 Urszula Woszczyk Za 23.10.2023 16:02 

 

7.7. wyrażenia opinii dotyczącej uznania lasów za ochronne.  

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: wyrażenia opinii dotyczącej uznania lasów za ochronne.  

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 23.10.2023 16:03 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 1 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 23.10.2023 16:04 

2 Joanna Grabia Za 23.10.2023 16:04 

3 Bartosz Jabłoński Za 23.10.2023 16:04 

4 Jolanta Kadler Za 23.10.2023 16:04 

5 Zbigniew Kołodziej Za 23.10.2023 16:04 

6 Marek Kowalczyk Wstrzymał się 23.10.2023 16:04 

7 Paweł Łysiak Za 23.10.2023 16:04 
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8 Dariusz Majowicz Za 23.10.2023 16:04 

9 Andrzej Muszyński Za 23.10.2023 16:04 

10 Bernard Szyrwiński Za 23.10.2023 16:04 

11 Andrzej Świątkowski Za 23.10.2023 16:04 

12 Leszek Wieczór Za 23.10.2023 16:04 

13 Marzena Wierzbicka Za 23.10.2023 16:04 

14 Waldemar Wołyniec Za 23.10.2023 16:04 

15 Urszula Woszczyk Za 23.10.2023 16:04 

 

8. Analiza Oświadczeń majątkowych.  

Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący przedstawił analizę oświadczeń majątkowych 

radnych. Analiza stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

 

A.d.9. Odpowiedzi na wnioski i zapytania.  

- Pani Agnieszka Walendzik Prezes PUK Komunalni – odpowiedziała w sprawie jakości 

wody w Chomętowie i budowy kanalizacji w miejscowości Niwy. Pani Prezes 

poinformowała, że jeżeli chodzi o miejscowość Niwy sieć kanalizacyjna będzie wykonana do 

czerwca 2024 roku. Jeśli chodzi o sieć wodociągową w miejscowości Chomętowo w ostatnim 

czasie nie występowały awarie, ale dochodziło do sytuacji takich, że gwałtownego, 

nadmiernego poboru wody z ujęcia w miejscowości Chomętowo. Przeanalizowaliśmy stan 

złoża  jeśli chodzi o ujęcie w Chomętowie nie są to rzeczy wieczne i nadszedł czas na 

wymianę i jesteśmy w trakcie zamawiania zbiornika i złoża. Na przełomie grudnia, stycznia 

będziemy wymieniać złoża. Na dzień dzisiejszy woda spełnia wymagania, nie odbiega od 

parametrów często rolnicy korzystają z hydrantu i dochodzi do tego, że to złoże zrywa.  

- Pan Daniel Domagała Kierownik Referatu Komunalnego – odnośnie znaku do miejscowości 

Suchów poinformował, że został on ustawiony na wniosek mieszkańca, ponieważ notorycznie 

była niszczona droga , która uniemożliwiała mu wyjazd z domu. Droga była niszczona przez 

usługodawcę, który świadczy usługi na rzecz lasów państwowych, my ten odcinek 

naprawialiśmy, natomiast nie dawało to skutków, ponieważ ten sprzęt cały czas się pojawiał 

dlatego ten znak został ustawiony. Nie reagował Nadleśnictwo nie reagował właściciel firmy 

transportowej dlatego było to jedyne słuszne posunięcie.  

- Marzena Wierzbicka – radna zapytała kto płaci podatki ?  



 

17 

 

-  Sylwia Łąźniewska Burmistrz Dobiegniewa  - poinformowała, że wszyscy płacimy  

podatki. Postawiliśmy znak bo z tą drogą mamy problemy czyli ciągle jest taka wyjeżdżona 

wyrwa , mieszkaniec wysyła nam mnóstwo zdjęć, że nie może dojechać do swojej 

nieruchomości. Tak siedzieje, jeżeli ktoś sobie kupuje nieruchomość w lesie gdzie nie ma 

blisko żadnych zabudowań i droga wiedzie do jednego budynku. Jeżeli ten znak nic nie da to 

zlikwidujemy ten znak i będą mogli jeździć wszyscy. Dalej sukcesywnie będziemy ta drogę 

naprawiać. Nikt się nie uchyla od obowiązku, które w ramach ustawy wykonuje gmina , jeżeli 

będzie trzeba drogę naprawić to będziemy ja naprawiać do skutku.  

- Pan Przewodniczący marek Kowalczyk – poinformował, że lasy państwowe nie posiadają 

ciężkiego sprzętu jest to firma zewnętrzna, która świadczy  usługi na rzecz tartaku w którym 

od lasów państwowych kupiły drewno.  

- Pani Joanna Grabia  radna – podziękowała Pani Burmistrz i jednostkom, które sa za to 

odpowiedzialne za przywrócenie przejezdności drogi polnej ze Słonowa do Ługów i z 

powrotem. 

- Pan Jerzy Biel radny – podziękował w imieniu mieszkańców za drogę w Mierzęcinie, która 

idzie w stronę cmentarza.  

 

10. Komunikaty. 

- Pani Sylwia Łaźniewska Burmistrz – zaprosiła na  Gminny Dzień Seniora, które odbędzie 

się 27 października o godzinie 13:00 w Ługach oraz 11 listopada na Święto Niepodległości.    

 

A.D.11. Zamknięcie obrad sesji.  

Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął LXV Sesję Rady 

Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym oraz zaproszonym 

gościom.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano  

Protokolant 

Katarzyna Górniacka 

                                                                              Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                   w Dobiegniewie 

                                                                                               /-/ Marek Kowalczyk 

 


